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Protokół Nr XVIII/19 
z sesji Rady Powiatu Drawskiego  

VI kadencji 
odbytej w dniu 20 grudnia 2019 r. 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Drawsku Pom. 
 
 

Punkt 1  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu rozpoczęła sesję o godzinie 09:00 i przywitała 
serdecznie Panie i Panów Radnych, Zarząd Powiatu oraz wszystkich gości przybyłych 
na sesję.  

Przewodnicząca Rady Powiatu na podstawie listy obecności stwierdziła, 
że w sesji uczestniczy 16 Radnych, tym samym Rada Powiatu jest umocowana 
do podjęcia prawomocnych uchwał. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z § 18 ust. 2 Statutu 
Powiatu Drawskiego Radni proszeni są o odnotowanie na liście obecności godziny 
opuszczenia sali obrad i powrotu w trakcie posiedzenia. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zakomunikowała, że na podstawie art. 15 ust. 1a 
ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym obrady Sesji Rady 
Powiatu Drawskiego będą transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń 
rejestrujących obraz i dźwięk. Nagranie obrad będzie udostępnione w Biuletynie 
Informacji Publicznej Powiatu Drawskiego oraz na stronie internetowej powiatu.  

Przed przejściem do punktu ustalenia porządku obrad Przewodnicząca Rady 
Powiatu wraz ze Starostą Drawskim S. Cybulą pogratulowali Panu Pawłowi 
Dymeckiemu -Komendantowi Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej awansu na 
stopień brygadiera.    

Treść listy obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

Treść listy obecności gości zaproszonych stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 

 

Punkt 2 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
ustalenia porządku obrad XVIII sesji Rady Powiatu Drawskiego. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali porządek 
obrad. 

 
Treść porządku obrad stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula poprosił o wprowadzenie do porządku obrad 
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019-2035, a związane jest to z zamiarem 
zakupem nieruchomości gruntowej przy ulicy Pławieńskiej 7 w Czaplinku na potrzeby 
Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim. 

Na salę narad przybył Radny K. Korczyński. Stan Rady wynosi 17 osób.  

 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby wnieść 
zmiany do porządku obrad sesji? 

Głos zabrał Pan Radny C. Turczyk, który gratulując Panu Komendantowi PPSP 
poinformował, że 13 grudnia 2019 roku Pan Radny M. Krężel został odznaczony 
medalem „Pro Patria” za zasługi i działania na rzecz kombatantów i osób 
represjonowanych.  

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu pogratulowała Panu Radnemu M. Krężlowi 
i życzyła dalszych sukcesów. 

 Nikt z Radnych zmian do porządku obrad nie wniósł. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania w sprawie wprowadzenia do porządku obrad sesji w pkt. 13 ppkt h 
projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019-2035 – druk numer 881.  

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła proponowaną zmianę porządku obrad dotyczącą wprowadzenia w pkt. 13 
ppkt h projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019-2035 – druk numer 881.  
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Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że sesja Rady Powiatu zostanie 
prowadzona zgodnie z nowym porządkiem obrad.  

Obowiązujący porządek obrad: 

1. Otwarcie sesji.  

2. Ustalenie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu 

a) z XVII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia  29.11.2019 r. 

4. Sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
– druk nr 863. 

5. Interpelacje, wnioski i zapytania Radnych. 

6. Trybuna obywatelska. 

7. Sprawozdania z działalności Komisji Rady Powiatu w okresie między 
sesjami. 

8. Informacja o stanie środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2018 – druk 
nr 859. 

9. Plan pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2020: 

a) opinia Klubów Radnych, 

b) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Powiatu 
Drawskiego – druk nr 810. 

10. Plany pracy komisji stałych Rady Powiatu Drawskiego na rok 2020: 

a) opinia Klubów Radnych, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy komisji stałych 
Rady Powiatu Drawskiego - druk nr 811. 

11. Plan kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2020: 

a) opinia Klubów Radnych, 

b) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 
Rewizyjnej – druk nr 812.  

12. Projekt budżetu Powiatu Drawskiego na 2020 rok: 

a) konstrukcja projektu budżetu i jego główne założenia; 

b) wnioski Komisji Rady zgłoszone do projektu budżetu i sposoby ich 
realizacji; 

c) opinia Komisji Bezpieczeństwa i Porządku – druk nr 866; 

d) opinie Komisji Stałych Rady Powiatu;  
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e) opinia Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o projekcie budżetu; 

f) opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej – druk nr 860, 861, 862; 

g) opinie Klubów Radnych; 

h) dyskusja nad projektem budżetu; 

i) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Drawskiego  
na rok 2020 – druk nr 778; 

j) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2020 – 2035 – druk nr 779.  

13. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany Statutu Powiatu Drawskiego – druk nr 809; 

b) określenie przystanków komunikacji na terenie Powiatu Drawskiego oraz 
warunków i zasad korzystania z tych przystanków – druk nr 825; 

c) udzielenie pomocy finansowej Województwu Zachodniopomorskiemu –  
druk nr 845; 

d) wyrażenie zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Powiatu Drawskiego – druk nr 844; 

e) wyrażenie zgody na nabycie nieruchomości stanowiącej własność Skarbu 
Państwa – druk nr 857; 

f)   zmieniająca uchwałę w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
powiatowych – druk nr 856; 

g) zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2019 – druk nr 872; 

h) o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019-2035. 

14. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.  

15. Komunikaty i sprawy różne.  

16. Zakończenie sesji. 

 
 

Punkt 3 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady 
Powiatu Drawskiego odbytej w dniu 29.11.2019 r.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią  
do przyjęcia protokołu z XVII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 29.11.2019 r.  
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Przewodniczący Rady Powiatu poinformowała, że protokół wyłożony był  
do wglądu w Biurze Rady Powiatu.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania do protokołu  
z XVII sesji Rady Powiatu Drawskiego z dnia 29.11.2019 r. 

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który zgłosił wniosek formalny, aby projekt 

protokołu był rozsyłany Radnym drogą mailową.  
 
Głos zabrał Pan Radny K. Korczyński, który zapytał, czy nie będzie to zbytnim 

obciążeniem dla pracowników Biura Rady. Zaproponował, aby projekt protokołu 
został wysyłany ewentualnie na żądanie radnego. 

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który stwierdził, że protokół sporządzony jest 

w formie pisemnej i nie będzie to zbytnim obciążeniem przesłanie go Radnym  
w formie elektronicznej przez pracowników Biura Rady.   

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią  

do głosowania w sprawie zgłoszonego wniosku formalnego przez Radnego Z. Dudora 
dotyczącego przesyłania Radnym projektów protokołów z sesji Rady Powiatu 
Drawskiego drogą mailową.   
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  2 głosach „wstrzymujących się” 
(nie głosował Radny C. Turczyk) 
przyjęła wniosek formalny w sprawie przesyłania projektów protokołów z sesji Rady 
Powiatu Drawskiego drogą mailową – wniosek formalny Radnego Z. Dudora.  
 
Treść z listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do 
głosowania nad przyjęciem protokołu z XVII sesji Rady Powiatu Drawskiego  
z dnia 29.11.2019 r. 
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Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i  
  0 głosach „wstrzymujących się” 
przyjęła protokół z XVII sesji Rady Powiatu Drawskiego odbytej w dniu  
29.11.2019 r.  
 
Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu. 

 
Punkt 4 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest sprawozdanie Starosty z prac 
Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 
 

 Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni otrzymali 
sprawozdanie Starosty z prac Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
w materiałach na sesję.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Pana Starostę 

Stanisława Cybulę. 
 
Głos zabrał Starosta S. Cybula, który jeszcze raz pogratulował Panu Radnemu 

M. Krężlowi i życzył dużo satysfakcji z otrzymanego odznaczenia. Następnie 
powiedział, że każdemu Radnemu zostało dostarczone sprawozdanie z prac Zarządu 
Powiatu, dlatego poprosił o zgłaszanie zastrzeżeń, wniosków lub zadawanie pytań 
odnośnie sprawozdania.  

  
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy Radni mają pytania  

do sprawozdania? 
 
Nikt z Radnych więcej pytań nie zgłaszał. 
 

Treść złożonego sprawozdania stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

  
Punkt 5 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 

Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są interpelacje, wnioski 
i zapytania Radnych. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby złożyć 
interpelację? 

Głos zabrała Pani Radna G. Polak, która w związku ze złożoną w styczniu 
interpelacją w sprawie wykonania remontu drogi na odcinku między Łysininem,  
a Ostrorogiem w gminie Czaplinek podziękowała Zarządowi Powiatu i Panu 
Dyrektorowi ZDP Z. Kotowi za doprowadzenie do przejezdności tej drogi przy 
wsparciu finansowym różnych instytucji.    

Głos zabrał Pani Radna G. Buczek, która podziękowała za częściową 
odpowiedź na interpelację w sprawie użytkowania windy w przychodni w Drawsku 
Pomorskim, ale oczekuje na odpowiedź dotyczącą schodów stanowiących również 
przeszkodę. Jeszcze raz podziękowała za pozytywne załatwienie tej sprawy przez 
Starostwo Powiatowe i Kierownikowi PDDS-OR-K Joannie Orzepowskiej.     

Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który złożył wniosek, aby dalej kontynuować 
procedurę przekształcania drogi Łysinin-Ostroróg w drogę gminną, gdyż jest to proces 
długotrwały ze względu na skomplikowaną sytuację prawną, dlatego poprosił cały 
Zarząd Powiatu, Pana Dyrektora Z. Kota, Radnych Powiatowych, a także władzę 
Gminy Czaplinek o doprowadzenie sprawy do końca.    

 
Głos zabrał Pan Radny C. Turczyk, który powiedział, że chciałby upublicznić 

odpowiedź na zapytanie dotyczące warunków zostania  sponsorem wydarzenia, czy 
imprezy organizowanej przez Starosto Powiatowe. Tym samym, aby zostać sponsorem 
należy wykazać wolę współpracy i szeroko rozumianego partnerstwa. Samorząd 
powiatowy posiadamy katalog form współpracy z instytucjami i przedsiębiorcami oraz 
organizacjami pozarządowymi. Ostatni sponsor firma „Hosso” wystawiła fakturę na 
600 złotych za dofinansowanie poczęstunku dla zaproszonych na uroczystość gości.    
 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby jeszcze 

złożyć interpelację, zapytania lub wnioski? 
  
Nikt z Radnych żadnych interpelacji, wniosków i zapytań więcej nie zgłaszał.  

 
Punkt 6 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 

obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest trybuna obywatelska. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 
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Głos zabrał Pan Dyrektor PCKZiU w Drawsku Pomorskim M. Piłatowski, który 
powiedział, że to nie firma Hosso wystawiła rachunek, lecz Powiatowe Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego na wspomnianą firmę. 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś chciałby zabrać głos? 

Nikt z obecnych na sali osób głosu nie zabrał. 

Punkt 7 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest sprawozdania  
z działalności Komisji Rady Powiatu Drawskiego w okresie między sesjami.  

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Panią Genowefę Polak  
– Przewodniczącą Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju o przedstawienie 
sprawozdania z działalności w okresie między sesjami. 
 

Głos zabrała Pani G. Polak – Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki  
i Rozwoju, która powiedziała, że Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju spotkała się 
3-krotnie. Pierwsze posiedzenie odbyło się 4 grudnia, a głównym zadaniem była 
dyskusja nad projektem budżetu na rok 2020. W posiedzeniu uczestniczyła Skarbnik 
Pani J. Andrykowska, która odpowiadała na wszystkie pytania członków Komisji.  
W trakcie posiedzenia zostały złożone wnioski Pana M. Tobiszewskiego, który wniósł  
o zmianę umowy zawartej z spółką PKS Złocieniec, tak aby rekompensatę wypłacić 
do dopłaty otrzymywanej od Wojewody, a kwotę pozyskaną w jej ramach przeznaczyć 
na jednostki oświatowe. Pan Radny C. Turczyk zawnioskował, aby sporządzić projekt 
techniczny naprawy drogi Rzepowo-Cieszyno i Kluczewo-Bolegorzyn oraz zwiększyć 
środki z 20 000 na 100 000 złotych dla OSP w projekcie budżetu na 2020, a także 
zabezpieczyć środki na budowę boisk wielofunkcyjnych przy Zespołach Szkół 
Ponadpodstawowych w Drawsku Pomorskim i Czaplinku. Po złożonych wyjaśnienia 
przez Starostę Drawskiego S. Cybulę i Skarbnika przegłosowano wnioski członków 
Komisji. Drugie posiedzenie Komisji odbyło się 11 grudnia w ramach wspólnego 
posiedzenia Komisji Stałych Rady Powiatu, a podstawowym celem była debata nad 
budżetem 2020 roku. Udział wzięli członkowie Zarządu i Skarbnik Powiatu. W trakcie 
podsumowania pracy wszystkich Komisji nie złożono żadnych wniosków do projektu 
budżetu. Projekt budżetu został pozytywnie zaopiniowany przez obecnych Radnych 
(przy 13 głosach „za” i 1 głosie „wstrzymującym się”). Trzecie posiedzenie odbyło się 
16 grudnia gdzie przeanalizowano wszystkie projekty uchwał na dzisiejszą sesję. 
Wszystkie zaopiniowano pozytywnie. W posiedzeniu brała udział Pani Skarbnik 
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 J. Andrykowska, Dyrektor ZDP Z. Kot, Naczelnik Edukacji I. Krężołek. Ponadto 
pozytywnie zaopiniowano plany pracy Komisji Budżetu oraz Rady Powiatu.            

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę i przedstawienie sprawozdania z działalności 
Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej – Pan H. Szreta, który 
powiedział, że Komisja Rewizyjna spotkała się 2-krotnie w okresie między sesyjnym. 
W dniu 11 grudnia na posiedzeniu wspólnym Rady Powiatu pod przewodnictwem 
Pani G. Polak zapoznano się i opiniowano projekt budżetu Powiatu Drawskiego na rok 
2020 oraz Wieloletnią Prognozę Finansową. Wyjaśnień udzielały władze Powiatu,  
a po zapoznaniu się z założeniami budżetu na rok 2020 członkowie Komisji 
Rewizyjnej nie złożyli żadnych wniosków do budżetu. Komisja obradowała również 
17 grudnia, na którym przyjęto protokół z poprzedniej komisji oraz jednogłośnie 
przyjęto plan kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok oraz plany pracy Komisji  
na przyszły rok. Zapoznano się z materiałami przygotowanymi na XVIII sesję Rady 
Powiatu i pozytywnie zaopiniowano projekty uchwał.    

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Marka Banaszka o przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami. 

Głos zabrał Marek Banaszek - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków  
i Petycji, który powiedział, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji w okresie między 
sesyjnym nie obradowała, lecz jej członkowie brali udział we wspólnym posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Powiatu Drawskiego.   

 
Przewodniczący Rady Powiatu poprosił o zabranie głosu Przewodniczącą 

Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – Panią Barbarę Głowacką.  
 

Głos zabrała Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego – 
Pani B. Głowacka, która powiedziała, że Komisja Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego w grudniu obradowała 3-krotnie. Pierwsze spotkanie było posiedzeniem 
wspólnym, gdzie szczegółowo analizowano projekt budżetu na 2020 rok. Dodatkowe 
posiedzenie odbyło się 11 grudnia, na którym pozytywnie zaopiniowano materiały na 
sesję, a mianowicie plan pracy Rady Powiatu Drawskiego na 2020 rok, plan pracy 
Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego na 2020 rok oraz projekt uchwały 
budżetowej na 2020 rok. Ponadto omówiono zmiany w Statucie Powiatu Drawskiego. 
W trakcie debaty Radny K. Korczyński zasygnalizował problem funkcjonowania 
przychodni POZ w Drawsku Pomorskim, przy Centrum Specjalistycznym. Trzecie 
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posiedzenie Komisji odbyło się w dniu dzisiejszym, na którym analizowano materiały 
na dzisiejszą sesję. Złożone zostały 2 wnioski. Pierwszy dotyczył utworzenia miejsca 
postojowego przy Szkole Podstawowej w Ostrowicach, natomiast na temat drugiego 
wniosku wypowiedział się Radny Z. Dudor.  

 
Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który powiedział, że na wniosek 

mieszkańców osiedla Leśników prosi, aby Komisja Bezpieczeństwa Publicznego 
działającego przy Staroście Drawskim ponownie przeanalizowała organizację ruchu na 
ulicy Wałeckiej i skrzyżowaniu z ulicą Rzeźnicką, gdyż pomimo zmiany organizacji 
ruchu nadal dochodzi do wypadków, a także powstał problem z wyjazdem 
mieszkańców osiedla Leśników w Czaplinku.  

 
   Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego i przedstawienie sprawozdania 
z działalności Komisji w okresie między sesjami.  

Głos zabrał Romuald Kurzątkowski - Przewodniczący Komisji Oświaty, który 
powiedział, że Komisja Oświaty odbyła 3 posiedzenia miedzy sesjami. Dnia 9 grudnia 
2019 roku odbyła się debata zorganizowana w ramach projektu unijnego, do którego 
przystąpił Powiat Drawski, czyli „Wsparcie kadry kierowniczej systemu oświaty. 
Kadra jednostek samorządu terytorialnego - II etap. Zarzadzanie Oświatą”.  
W spotkaniu uczestniczyli przedstawiciele samorządów uczniowskich, rad rodziców  
i dyrektorzy szkół oraz Komisji Oświaty, a także pracownicy Wydziału Edukacji. 
Podstawowym tematem była rekrutacja do szkół średnich i opracowanie metody pracy 
SWOT, dzięki czemu powstał wstępny materiał roboczy opracowany z różnych 
poziomów tworzących przestrzeń edukacji. Materiał ten będzie punktem wyjściowym 
do analizy. Drugie posiedzenie odbyło się 11 grudnia na połączonym posiedzeniu 
Komisji Stałych Rady Powiatu w sprawie omówienia projektu budżetu i jego założeń 
na 2020 rok. Przyjęto pozytywnie projekt budżetu na 2020 rok. Podkreślono potrzebę 
realizacji wniosków Komisji Oświaty zgłoszonych do budżetu 2020 roku. Trzecie 
posiedzenie odbyło się 17 grudnia, na którym to przyjęto plan pracy Komisji Oświaty 
na 2020 rok i wprowadzono nowy pkt. do prac komisji w postaci zapisu – „Potencjał 
dziedzictwa kulturowego powiatu drawskiego”, realizacja maj 2020 roku. Dokonano 
analizy projektów uchwał i zaopiniowano materiał na sesję.      
           

Punkt 8 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest informacja o stanie 
środowiska w Powiecie Drawskim w roku 2018. Przewodnicząca Rady Powiatu 
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poinformowała, że  Pani Anna Bakierowska – Naczelnik Regionalnego Wydziału 
Monitoringu Środowiska w Szczecinie nie może uczestniczyć w sesji. Jeśli będą 
jakiekolwiek pytania to na podstawie sporządzonego protokołu zostaną one przesłane 
do Dyrekcji w celu uzyskania odpowiedzi. Przypomniała, że przeprowadzone badania 
dla terenu powiatu drawskiego nie są zadowalające.  

Treść informacji o stanie środowiska stanowi załącznik nr 8a do protokołu 

 Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który zasugerował, aby tego typu dokumenty 
były przedstawiane bądź referowane przez Naczelnika Wydziału Ochrony 
Środowiska. 

 Pani Przewodnicząca U. Ptak powiedziała, że przekazana informacja nie 
pochodzi od Naczelnika Ochrony Środowiska.  

  Głos zabrał Pan Radny Z. Dudor, który powiedział, że rozumie sytuację, ale 
Pan Naczelnik śledzi na bieżąco takie informacje, dlatego mógłby to skomentować 
chociażby na przestrzeni ostatnich lat i określić czy sytuacja środowiska w Powiecie 
Drawskim poprawia się, czy się pogarsza.  

 Pani Przewodnicząca Rady powiedziała, że na dzień dzisiejszy nie ma 
możliwości złożenia sprawozdania przez Naczelnika wydziału Starostwa, lecz 
przyjmuje do wiadomości sugestię, więc gdyby taka sytuacja się powtórzyła  
w przyszłym roku, to tak zostanie to zrobione.   

 

Punkt 9 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest plan pracy Rady 
Powiatu Drawskiego na rok 2020. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących Klubów  

o wyrażenie opinii. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie 

Samorządowe” Jacek Kozłowski, który powiedział, że plan pracy Rady Powiatu na 
2020 rok został zaopiniowany pozytywnie. 
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Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu” 
Henryk Szreta, który powiedział, że plan pracy Rady Powiatu na 2020 rok został 
zaopiniowany pozytywnie. 

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawi i Sprawiedliwość” 

Marcin Krężel, który powiedział, że Klub Radnych PiS jest za przyjęciem planu pracy 
Rady Powiatu na 2020 rok.  
             
 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania  
do uchwały? 
 
 Żaden z Radnych nie zadał pytań. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie planu pracy Rady Powiatu Drawskiego na rok 2020. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/125/2019 w sprawie planu pracy Rady Powiatu Drawskiego 
na rok 2020.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

Punkt 10 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są plany pracy Komisji 
Stałych Rady Powiatu Drawskiego na rok 2020. 

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Panią Przewodniczącą Komisji 

Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Genowefę Polak. 
 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju 

 G. Polak, który poinformowała, że członkowie komisji nie wnosili do otrzymanego 
projektu planu żadnych uwag, dlatego pozytywnie zaopiniowano przedstawiony plan 
pracy.  
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Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Przewodniczącego 

Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szreta, który 

powiedział, że plan pracy został przedstawiony na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej  
i został zatwierdzony jednogłośnie. Zatwierdzono również plan kontroli, który będzie 
obejmował ZSP w Drawsku Pomorskim, MOW w Czaplinku oraz  
POW w Drawsku Pomorskim.   

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Panią Przewodniczącą Komisji 

Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Barbarę Głowacką. 
 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 

Publicznego B. Głowacka, który powiedziała, że plan pracy na 2020 rok Komisji 
Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego Rady Powiatu Drawskiego został 
zaopiniowany przez wszystkich członków pozytywnie.   

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Pana Przewodniczącego 

Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Oświaty Romuald Kurzątkowski, 

który powiedział, że Komisja Oświaty przyjęła pozytywnie plan pracy na rok 2020.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła przewodniczących Klubów  

o wyrażenie opinii. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie 

Samorządowe” Jacek Kozłowski, który powiedział, że Klub uczestniczył również  
w pracach  projektowych planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu na 2020 rok  
i wszystkie uwagi zostały uwzględnione, dlatego pozytywnie zaopiniowano projekty. 

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu” 

Henryk Szreta, który powiedział, że Klub Radnych pozytywnie opiniuje plany pracy 
Komisji. 

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Marcin Krężel, który powiedział, że Klub Radnych PiS jest za przyjęciem planów 
pracy Komisji Stałych.  
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 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania  
do uchwały? 
 
 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. . 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy Komisji Stałych Rady Powiatu 
Drawskiego. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/126/2019 w sprawie planu pracy Komisji Stałych Rady 
Powiatu Drawskiego na rok 2020.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 

 

 
Punkt 11 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni zgodnie z porządkiem 
obrad przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest plan kontroli Komisji 
Rewizyjnej na rok 2020. 

 
Pan Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu Przewodniczącego Komisji 

Rewizyjnej H. Szretę. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szreta, który 

powiedział, że w roku 2020 zaplanowane są 3 kontrole. W marcu w 2020 roku w ZSP 
w Drawsku Pomorskim, w czerwcu 2020 w Młodzieżowym Ośrodku Wychowawczym  
w Czaplinku oraz we wrześniu 2020 roku w Placówce Opiekuńczo-Wychowawczej  
w Drawsku Pomorskim.  
 

Pani Przewodnicząca poprosiła przewodniczących Klubów o opinie. 
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Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie 
Samorządowe” Jacek Kozłowski, który powiedział, że Klub pozytywnie zaopiniował 
projekt planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.  

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu” 

Henryk Szreta, który powiedział, że członkowie Klubu opiniują pozytywnie projekt 
planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.  

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Marcin Krężel, który powiedział, że Klub Radnych PiS jest za przyjęciem planu 
kontroli Komisji Rewizyjnej na 2020 rok.  
                         
 Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania  
do uchwały? 
 
 Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 
uchwały w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2020. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
17 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/127/2012 w sprawie planu kontroli Komisji Rewizyjnej na 
rok 2020.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 

 
Punkt 12 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
obrad sesji jest projekt budżetu Powiatu Drawskiego na 2020 rok. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o zabranie głosu Panią Skarbnik 
Joannę Andrykowską. 
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Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która przedstawiła dochody 
 i wydatki budżetu, jak również planowany deficyt budżetowy oraz przychody  
i rozchody budżetu na 2020 rok. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania  

do Pani Skarbnik? 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Następnie Pani Przewodnicząca Rady poprosiła Pana Starostę o przedstawienie 

informacji na temat realizacji wniosków Komisji Rady Powiatu zgłoszonych  
do projektu budżetu. 

 
Pan Starosta S. Cybula powiedział, że prace nad projektem budżetu trwały kilka 

tygodni. Podczas posiedzeń komisji wspólnych i odrębnych oraz Zarządu Powiatu 
wszystkie wnioski były szczegółowo omawiane. Zgłaszane postulaty do wniosków 
zostały w większości uwzględnione. Część z nieuwzględnionych wniosków 
spowodowana były innymi planami samorządów gminnych, lecz będą szczegółowo 
analizowane w trakcie przyszłego roku. Jeżeli ich realizacja nie będzie możliwa w tym 
roku to będą brane pod uwagę przy konstrukcji budżetu na 2021 rok.    

 
Na tym Pan Starosta S. Cybula zakończył wypowiedź.  
 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak odczytała Radnym uchwałę  

Nr 1/2019 Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego z dnia 06 grudnia 2019 r. 
w sprawie opinii do projektu budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2020 w zakresie 
porządku publicznego i bezpieczeństwa obywateli na obszarze Powiatu Drawskiego. 
 
Treść odczytanej uchwały stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

budżetu Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Henryka Szretę. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Rewizyjnej H. Szreta, który 

powiedział, że Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu, jednak 
nie jednogłośnie (3 głosy „za” i 1 głos „przeciw” oraz 1 głos „wstrzymujący się”).      

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

budżetu Panią Przewodniczącą Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa Publicznego 
Barbarę Głowacką. 
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Głos zabrała Pani Przewodnicząca Komisji Zdrowia i Bezpieczeństwa 
Publicznego B. Głowacka, która powiedziała, że komisja zaopiniowała projekt 
budżetu pozytywnie, przy czym 5 osób było ”za”, a 1 osoba „wstrzymała się” od 
głosu. 

 
Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie opinii dotyczącej projektu 

budżetu Pana Przewodniczącego Komisji Oświaty Romualda Kurzątkowskiego. 
 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Komisji Oświaty Romuald Kurzątkowski, 

który powiedział, że Komisja Oświaty Rady Powiatu Drawskiego pozytywnie 
zaopiniowała projekt budżetu na 2020 rok.   
 

Pani Przewodnicząca poprosiła Panią Genowefę Polak Przewodniczącą Komisji 
Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Rady Powiatu o przedstawienie opinii Komisji 
dotyczącej projektu budżetu Powiatu Drawskiego na 2020 r.                  

 
Pani Przewodnicząca Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Rady Powiatu 

G. Polak przedstawiła opinię w sprawie projektu budżetu Rady Powiatu Drawskiego 
na rok 2020. Komisja Budżetu, Gospodarki i Rozwoju Rady Powiatu Drawskiego 
pozytywnie zaopiniowała projekt budżetu na 2020 rok.  

 
Treść przedstawionej opinii stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 

 
Następnie Pani Przewodnicząca odczytała przesłane uchwały Regionalnej Izby 

Obrachunkowej. W tym uchwałę Nr CXIX.439.Z.2019 Składu Orzekającego Izby 
Obrachunkowej w Szczecinie z dnia 04 grudnia 2019 roku, w sprawie opinii  
o projekcie budżetu Powiatu Drawskiego na 2020 rok, uchwałę Nr CXIX.440.Z.2019 
Składu Orzekającego RIO w Szczecinie z dnia 04 grudnia 2019 roku w sprawie opinii 
o możliwości sfinansowania deficytu ustalonego w projekcie uchwały budżetowej 
Powiatu Drawskiego na 2020 rok, uchwałę Nr CXIX.441.Z.2019 Składu Orzekającego 
RIO w Szczecinie z dnia 04 grudnia 2019 roku w sprawie opinii do projektu uchwały 
o Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Drawskiego.  

              
Treść wymienionych opinii stanowi załącznik nr 16, 17 i 18 do protokołu. 

 
 Pani Przewodnicząca U. Ptak poprosiła o przedstawienie opinii dotyczącej 
projektu budżetu Powiatu Drawskiego na 2020 rok przez Przewodniczących Klubów.   
 

Głos zabrał Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie Samorządowe” 
Jacek Kozłowski, który powiedział, że Klub Radnych zapoznał się  
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z projektem budżetu i pracował na wszystkich komisjach nad tym budżetem. Projekt 
budżetu został sporządzony zgodnie z przepisami prawnymi, zaś opinie RIO tylko  
je potwierdziły. Zwrócił jednak uwagę na niedoszacowanie w dziale oświaty  
i wychowania oraz edukacyjna opieka wychowawcza. W związku z tym już w 2019 
roku pojawiły się problemy w placówkach wychowawczych. Podkreślił, że subwencja 
w wysokości 34 mln złotych jest niewystarczająca dla pokrycia właściwego 
funkcjonowania placówek oświatowych. Tym bardziej, że bieżący budżet będzie miał 
problemy z wykonaniem. Nadmienił, że zmniejszone wydatki bieżące w szkołach i tak 
będą musiały być poniesione z budżetu 2020 roku. Kolejnym problemem były płace 
nauczycieli, którzy nie mieli wypłacanych dodatków za wychowawstwo w należytej 
kwocie, lecz jak zaznaczył niestety budżet 2020 nie uwzględnia również tych 
dodatków. Niemniej jednak bardzo istotne było uwzględnienie i przeniesienie  
wszystkich inwestycji na rok 2020. W związku z tym Klub Radnych będzie głosował 
„za” przyjęciem budżetu.       

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Porozumienie dla Powiatu” 

Henryk Szreta, który powiedział, że członkowie Klubu pozytywnie opiniują projekt 
budżetu na 2020 rok zgodnie z opinią Komisji Budżetu, Gospodarki i Rozwoju oraz 
RIO. Należy zwrócić jednak uwagę na to, że budżet 2020 roku będzie bardzo trudny 
do zrealizowania, gdyż znane są problemy oświatowe. Być może kiedy powstanie 
Centrum Usług Wspólnych rozwiąże część problemów.   

 
Głos zabrał Pan Przewodniczący Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” 

Marcin Krężel, który powiedział, że Radni Klubu PiS nie mają jednoznacznego 
stanowiska w sprawie budżetu powiatu, dlatego też Radni będą głosować według 
własnej wiedzy i woli.  

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła otwarcie dyskusji nad projektem 

budżetu na 2020 rok.  
  
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby zabrać 

głos? 
 
Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że budżet 2020 roku jest 

bardzo ambitny. Znajduje się w nim kilka niewiadomych, jak chociażby problem  
z oświatą. Przypomniał jednak, że oświata jest niedoszacowana już od wielu lat. 
Poprzedni Zarząd Powiatu wskazywał, że na zamknięcie budżetów jednostek 
oświatowych w 2018 roku brakowało 6,5 mln złotych. W związku z czym 
stwierdzenie, że władze okroiły wydatki jest wyrażeniem na wyrost, gdyż każda 
jednostka otrzymała takie środki, jakie w ubiegłym roku określiła w planie 
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budżetowym. Zaznaczył, że w strukturze znajdują się takie jednostki, które nie 
zważając na sytuację przekroczyły swoje budżety, a pod koniec roku występują  
o zwiększenie swoich środków. Nadmienił, że tylko w październiku wypłacono 
250 000 złotych za same nadgodziny. Poza tym, podkreślił jak istotna jest racjonalna 
polityka finansowa wszystkich jednostek. Oznajmił, że podjęto dodatkowe działania 
wspólnie z dyrektorami szkół w celu zwiększenia dochodów i przychodów jednostek, 
za co wszystkim dyrektorom Pan Starosta podziękował. Niestety następny rok szkolny 
będzie niezwykle ciężkim zadaniem ze względu na zmniejszoną rekrutację, lecz już w 
tej chwili rozpoczęto działania, aby nasza młodzież wybierała szkoły z terenu powiatu 
drawskiego. Tym samym jedynie wytężona praca całej Rady Powiatu, ale również 
radnych gminnych i miejskich, czy stowarzyszeń oraz organizacji samorządowych 
spowoduje, że młodzież ta pozostanie w naszych szkołach.       
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych 
chciałby zabrać głos? 
 
 Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu po odczytaniu uchwały poinformowała, że 
Radni przystąpią do głosowania nad uchwałą w sprawie uchwalenia budżetu  
Powiatu Drawskiego na 2020 rok. 
 
Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  1 głosie „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/128/2019 w sprawie uchwalenia budżetu  
Powiatu Drawskiego na rok 2020.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 19 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 20 do protokołu. 

Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który w imieniu Zarządu Powiatu 
Drawskiego serdecznie podziękował Wysokiej Radzie za kilkutygodniową 
merytoryczną dyskusję nad przygotowaniem projektu budżetu. Starano się uwzględnić 
wszystkie składane wnioski. Zaznaczył, że budżet 2020 roku jest bardzo ambitny, 
dlatego Zarząd Powiatu będzie miał trudne zadanie, aby go w pełni zrealizować  
i zamknąć wszystkie zadania. Na koniec jeszcze raz podziękował wszystkim za 
przyjęcie budżetu.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały w 
sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego  
na lata 2020 - 2035.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała Radnych, że opinia RIO została 

już odczytana wcześniej, dlatego poprosiła o zabranie głosu i komentarz Panią 
Skarbnik J. Andrykowską. 

 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, która odczytała projekt uchwały 

 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Drawskiego  
na lata 2020-2035.  

 
Na tym Pani Skarbnik J. Andrykowska zakończyła swoją wypowiedź.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych chciałby zabrać głos 

lub zadać pytanie Pani Skarbnik? 
 
 Nikt z Radnych nie zabrał głosu. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
Drawskiego na lata 2020  – 2035. 

Rada Powiatu w obecności 17 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  1 głosie „przeciw” i 
  1 głosie „wstrzymującym się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/129/2019 w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2020 – 2035.  

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 21 do protokołu.  

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 22 do protokołu. 

 

Pani Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak serdecznie podziękowała za 
wszystkie życzenia świąteczne i noworoczne przesłane do Rady Powiatu. Następnie 
złożyła życzenia bożonarodzeniowe pracownikom Starostwa i wszystkim 
mieszkańcom Powiatu Drawskiego.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu ogłosiła 30 minutową przerwę.   

 
 
 
 
 

Punkt 13 
 

Po przerwie Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni 
przystąpią do następnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie zmiany Statutu Powiatu Drawskiego. 

Salę narad opuścił:  Radny C. Turczyk i K. Korczyński. Stan Rady Powiatu 
wynosi 15 Radnych. 

Przewodnicząca Rady poprosiła o komentarz Panią Barbarę Kotwicę – 
Naczelnika Wydziału Biuro Rady. 

Głos zabrała Pani Naczelnik Wydziału Biuro Rady B. Kotwica, która odczytała 
uzasadnienie do uchwały.  

Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania w tej sprawie. 
 
Nikt z Radnych nie zadał żadnych pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie zmiany Statutu Powiatu Drawskiego. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/130/2019 w sprawie zmiany Statutu  
Powiatu Drawskiego. 

Treść  listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 24 do protokołu 
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
sesji jest podjęcie uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacji na terenie 
Powiat Drawskiego oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków.  

 
Przewodnicząca poprosiła o komentarz Pana Zbigniewa Kota – Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim. 
 
Głos zabrał Pan Z. Kot Dyrektor ZDP w Drawsku Pomorskim, który 

powiedział, że jest to uchwała zmieniająca uchwałę dotychczas podjętą w 2017 roku 
dotyczącą przystanków autobusowych i nadawanie im numeracji. W związku  
z likwidacją gminy Ostrowice zmienił się zakres administracyjny, gdyż gmina ta 
została podzielona między dwie sąsiadujące gminy. Ponadto gminy zgłosiły wnioski  
o zakwalifikowanie dodatkowych przystanków autobusowych, przez co powstał 
projekt uchwały regulujący aktualny stan.              

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do tej 

uchwały? 
 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie określenia przystanków komunikacji na terenie powiatu 
drawskiego oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Rada Powiatu w obecności 15 Radnych: 
15 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/131/2019 w sprawie określenia przystanków komunikacji 
na terenie Powiat Drawskiego oraz warunków i zasad korzystania z tych przystanków. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 26 do protokołu. 

Salę narad opuścił Radny J. Kozłowski. Stan Rady Powiatu wynosi 14 osób. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
sesji jest podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej  
Województwu Zachodniopomorskiemu.  
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Przewodnicząca poprosiła o komentarz Panią Małgorzatę Marcinkiewicz-
Skorupę  – Geodetę Powiatowego.  

 
Głos zabrała Geodeta Powiatowy Pani M. Marcinkiewicz-Skorupa, która 

powiedziała, że przedkłada projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Zachodniopomorskiemu, a podjęcie uchwały jest niezbędne w celu 
realizacji projektu pod nazwą „Budowa Regionalnej Infrastruktury Informacji 
Przestrzennej Województwa Zachodniopomorskiego”, do którego Powiat Drawski 
przystąpił w sierpniu bieżącego roku. Zgodnie z obowiązującymi przepisami prawa 
oraz zawartą umową w celu udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej, 
jako wkładu własnego Powiat Drawskiego w każdym roku realizacji projektu należy 
podjąć stosowną uchwałę Rady Powiatu. W roku 2020 wkład własny Powiatu 
Drawskiego wynosić będzie 166,92 zł.      
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania do tej 
uchwały? 

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 
Zachodniopomorskiemu.  

 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/132/2019 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Województwu Zachodniopomorskiemu.  

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 28 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
sesji jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości 
stanowiących własność Powiatu Drawskiego.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Pana Rafała 

Szczuchniaka – Naczelnika Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
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Głos zabrał Pan Naczelnik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami  
R. Szczuchniak, który powiedział, że został przygotowany projekt uchwały w sprawie 
wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność Powiatu 
Drawskiego, a są to 2 działki gruntu 77/1 i 80/1 w Czaplinku. Nieruchomości te 
stanowiły dotychczas bazę ZDP, lecz niestety położenie stanowi istotny problem 
 w realizacji zadań powiatowych związanych z utrzymaniem dróg w Powiecie 
Drawskim. Utrudnieniem jest przede wszystkim wielkość działki i sam dojazd do niej, 
ale również nadmierny hałas stanowi sporą uciążliwość dla mieszkańców pobliskiego 
osiedla domków jednorodzinnych. Tym samym zasadna staje się sprzedaż tych 
nieruchomości, a pozyskane ewentualnie środki ze sprzedaży należałoby przeznaczyć 
na kupno nowej bazy.  
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała czy ktoś z Radnych ma pytania  
do Pana Naczelnika?  

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiących własność 
Powiatu Drawskiego.  

 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/133/2019 w sprawie wyrażenia zgody na zbycie 
nieruchomości stanowiących własność Powiatu Drawskiego.  

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 29 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 30 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
sesji jest podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 
stanowiącej własność Skarbu Państwa.  

 
Przewodnicząca poprosiła o komentarz Pana Rafała Szczuchniaka – Naczelnika 

Wydziału Gospodarki Nieruchomościami. 
 
Głos zabrał Pan Naczelnik R. Szczuchniak, który powiedział, że nadarzyła się 

możliwość zakupu nieruchomości w Czaplinku. Właściciel działki gruntu nr 18/11 
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wykorzystuje wymienioną nieruchomość na cele prywatnej działalności w zakresie 
utrzymania dróg na terenie gminy Czaplinek. Właściciel zainteresowany jest zbyciem 
wskazanej nieruchomości. Tym samym wydaje się zasadne nabycie tej działki dla 
ZDP w celu realizacji ich zadań zleconych w ramach utrzymania dróg. Teren posiada 
bezpośredni dostęp do drogi gminnej i  zlokalizowany jest w strefie przemysłowej.  
 

Pani Przewodnicząca Rady zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania  
do Pana Naczelnika.  

 
Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości stanowiącej własność 
Skarbu Państwa.  
 
Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/134/2019 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 
nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa.  

 
Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 31 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 32 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że kolejnym punktem porządku 
sesji jest podjęcie uchwała zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za zajęcie pasa 
drogowego dróg powiatowych. 

 
Przewodnicząca poprosiła o komentarz Pana Zbigniewa Kota – Dyrektora 

Zarządu Dróg Powiatowych w Drawsku Pomorskim. 
 
Głos zabrał Pan Z. Kot Dyrektor ZDP w Drawsku Pomorskim, który 

powiedział, że jest to uchwała wprowadzająca zmiany do uchwały w sprawie opłat  
za zajęcie pasa drogowego dróg powiatowych. Zgodnie z pismem Ministra Cyfryzacji 
należy zmienić stawki dotyczące infrastruktury telekomunikacyjnej. Narzucona stawka 
wynosi 20 gr za m2 za dzień umieszczenia urządzenia i 20 złotych rocznie, jeżeli 
urządzenie jest zamontowane na stałe.     
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Pani Przewodnicząca zapytała, czy ktoś z Radnych ma pytania  
do Pana Dyrektora? 

 
Nikt z Radnych pytań więcej nie zgłaszał.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie opłat za zajęcie pasa drogowego dróg 
powiatowych.  

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/135/2019 zmieniającą uchwałę w sprawie opłat za zajecie 
pasa drogowego dróg powiatowych.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 33 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 34 do protokołu 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim jest podjęcie uchwały  
w sprawie zmian w budżecie Powiatu Drawskiego na rok 2019. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Joannę 
Andrykowską –  Skarbnika Powiatu. 

 
Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, który powiedziała, że projekt 

uchwały dotyczy zwiększenia planu dochodów o kwotę 287 292,60 zł w wyniku: 
przyznania od Gminy Drawsko Pomorskie pomocy finansowej z przeznaczeniem na 
świadczenie usług w zakresie transportu zbiorowego, zwiększenia kwoty przyznanej 
ze środków rezerwy części oświatowej subwencji ogólnej, uzupełnienia kwoty 
dochodów dla JST, zwiększenia dochodów uzyskanych w związku z realizacją zadań 
ZPE-T w Bobrowie, uzyskania przez MOW w Czaplinku dochodów z tytułu zapłaty 
wynagrodzeń koordynatorów w ramach działania 8.9 realizowanych przy Kontrakcie 
Samorządowym, otrzymania przez ZSP środków z Kuratorium Oświaty w Szczecinie 
z tytułu przyznanej nagrody dla nauczycieli. Zwiększa się plan wydatków o kwotę 
287 292,60 zł w wyniku zmian w wydatkach Starostwa Powiatowego i jednostkach 
Powiatu, zgodnie z otrzymanymi i wypracowanymi dochodami oraz zmian między 
paragrafami na wniosek kierowników jednostek, co szczegółowo przedstawia 
uzasadnienie.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby  

zadać pytanie? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały w sprawie zmian budżetu Powiatu Drawskiego na rok 2019. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosach „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/136/2019 w sprawie zmian w budżecie Powiat Drawskiego 
na rok 2019.  

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 35 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  
uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035. 

Przewodnicząca Rady Powiatu poprosiła o komentarz Panią Joannę 
Andrykowską –  Skarbnika Powiatu. 
 

Głos zabrała Pani Skarbnik J. Andrykowska, który powiedziała, że zmiany  
w Wieloletniej Prognozie Finansowej polegają na dodaniu przedsięwzięcia pod nazwą 
„Zakup inwestycyjny nieruchomości przy ul. Pławieńskiej 7”,  a kwota zakupu została 
umieszczona w roku 2020.  

 
Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby  

zadać pytanie? 
 
Głos zabrała Pani Radna G. Buczek, która zapytała się o inwestycję dotyczącą 

budowy chodnika w Stawnie.  
 
Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk, który powiedział, że 

inwestycja będzie realizowana w ramach budżetu ZDP w Drawsku Pomorskim.  
 



28 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych chciałby  
zadać pytanie? 

 
Głos zabrał Pan Radny M. Tobiszewski, który zapytał, czy na wpisaną do WPF 

inwestycję budowę parkingu zostanie ogłoszony przetarg w tym roku czy  
w następnym?.  

 
Głos zabrał Pan W. Włodarczyk, który odpowiedział, że jeszcze w tym roku.     

 
Nikt z obecnych na sali Radnych nie miał więcej pytań. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że Radni przystąpią do podjęcia  

uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej powiatu 
Drawskiego na lata 2019 – 2035. 

Rada Powiatu w obecności 14 Radnych: 
14 głosami „za” przy 
  0 głosach „przeciw” i 
  0 głosie „wstrzymujących się” 
podjęła uchwałę Nr XVIII/137/2019 w sprawie  uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Powiatu Drawskiego na lata 2019 – 2035. 

Treść listy z imiennego głosowania stanowi załącznik nr 37 do protokołu. 

Treść podjętej uchwały stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

 

Punkt 14 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu, jakim jest odpowiedzi na  
interpelacje i zapytania. 

  
Przewodnicząca poprosiła o zabranie głosu przez Pana Starostę Drawskiego  

S. Cybulę. 
 
Głos zabrał Pan Starosta S. Cybula, który powiedział, że odpowiedzi na 

interpelacje, zapytania i wnioski będą udzielone na piśmie.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu spytała, czy ktoś z Radnych ma pytania? 
 

Nikt z Radnych pytań nie zgłaszał. 
 

 
 

Punkt 15 
 

Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała, że zgodnie z porządkiem obrad 
Radni przystąpią do kolejnego punktu porządku obrad, jakim są komunikaty i sprawy 
różne.  

 
Pani Przewodnicząca Rady Powiatu U. Ptak zakomunikowała, że od 1 stycznia 

2020 roku będzie czynna Poradnia Zdrowia Psychicznego, która zlokalizowana będzie 
przy ulicy Obr. Westerplatte w Drawsku Pomorskim.    

 
 Głos zabrał Pan Radny R. Kurzątkowski, który powiedział, że na ostatnim 
posiedzeniu Komisji Oświaty pojawiła się informacja, iż uchwała dotycząca 
regulaminu wynagradzania została zatrzymana na poziomie Wojewody 
Zachodniopomorskiego, dlatego skierował prośbę o wyjaśnienie zaistniałej sytuacji. 
Przedłużający się okres procedowania tej uchwały jest bardzo istotny. Ponadto dodał, 
że Komisja Oświaty chciałaby w styczniu zająć się sprawą ewentualnego przejęcia 
budynków dawnego OHP-u w Mielenku Drawskim lub chociażby zwizytować to 
miejsce w celu możliwego wykorzystania.        
 
 Głos zabrał Pan Wicestarosta M. Nagórski, który powiedział, że uchwała 
dotycząca wynagradzania nauczycieli została odesłana przez Wojewodę z zapytaniem, 
czy była opinia i jaka to była opinia związków zawodowych. Pismo zostało odesłane 
wczoraj. Niestety wstrzymało to ogłoszenie na okres przynajmniej 2 tygodni  
w Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego, dlatego wydłuży to 
termin wypłaty wynagrodzeń do nowego roku. Zaznaczył, że wynagrodzenia są 
pewne. W przypadku natomiast przejęcia lub zbycia przez OHP swojego majątku,  
została wyrażona wstępna zgoda Komendanta Głównego na przekazanie majątku na 
rzecz Skarbu Państwa, gdyż nie są już prowadzone w tej jednostce żadne zajęcia 
edukacyjne. Pierwszeństwo do przejęcia obiektów posiada Powiat Drawski. Obiekt 
jest zadbany, lecz dopiero 7 stycznia prace rozpocznie komisja likwidacyjna, która 
będzie wyceniać również majątek ruchomy. Na koniec Wicestarosta poinformował, że 
w okresie między świętami, a nowym rokiem odbędzie się wspólna wizytacja 
wszystkich Radnych w celu określenia przydatności i wykorzystania tych obiektów.  
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Głos zabrał Etatowy Członek Zarządu W. Włodarczyk poinformował, że 
pozytywnie zakończyło się podpisanie 4 umów w ramach transportu publicznego,  
a mianowicie z Gminą Drawsko Pomorskie, Złocieniec i Kalisz Pomorski oraz  
Wierzchowo. Umowy te zapewniają świadczenie usług przez PKS na okres 10 lat. 
Udało się połączyć niektóre linie transportu publicznego wraz z dowozem dzieci, aby 
możliwe było w pełni wykorzystanie taboru autobusowego w ramach PROW. 
Zaznaczył, że w roku 2021 powinno się odbywać się bieżące regulowanie kwot  
w transporcie publicznym. Natomiast rok 2020 będzie rokiem szczególnym, gdyż 
będzie pierwszym, który przyniesie pewne wyniki finansowe. Przy czym w latach 
2021-23 planowany jest zakup taboru turystycznego. 

 
Głos zabrał Pan Radny H. Szreta, który podsumował okres osiągnięć 

sportowych klubów i zespołów sportowych. W tym miejscu zaznaczył, że Powiat 
Drawski w XVIII Wojewódzkiej Olimpiadzie Młodzieży w klasyfikacji generalnej 
zajął w 2019 roku I miejsce spośród powiatów naszego województwa osiągając 880 
pkt, więcej zdobyły jedynie miasta na prawach powiatu, czyli Koszalin i Szczecin. 
Największe zasługi w tym sukcesie odniósł klub UKS Traper ze Złocieńca, którego 
trenerem jest Aleksander Burzyński zasługujący również na serdeczne podziękowania.   

 
Głos zabrała Pani Przewodnicząca Rady Powiatu, która podziękowała Pani  

dr E. Gizie i Zarządowi Powiatu oraz Burmistrzowi Drawska Pomorskiego za 
zaangażowanie w powstanie Poradni Zdrowia Psychicznego.    
 
 Głos zabrała Pani Radna B. Głowacka, która zaproponowała o wyróżnienie 
młodzieży z Klubu UKS Traper i Junior ze Złocieńca oraz ich trenerów, a także Pana 
Radnego M. Krężla oraz dr E. Gizę.  
  
 Pan Radny Z. Dudor powiedział, że w dniu wczorajszym odbyła się sesja 
Sejmiku Zachodniopomorskiego, na której to uchwalono budżet Województwa 
Zachodniopomorskiego na poziomie 1 mld zł. Dodał, że na sesji wyszła inicjatywa 
utworzenia zadania pod nazwą „Zachodniopomorski Szlak Żeglarski”, z którego 
środków warto by było skorzystać. Następnie zwrócił się z prośbą do Pani  
R. Kowalewicz o poinformowanie wszystkich organizacji pozarządowych,  
stowarzyszeń, OSP i właścicieli infrastruktury sportowej o konkursach 
przeprowadzanych w 2020 roku przez Urząd Marszałkowski.     
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Punkt 16 

 
Przewodnicząca Rady Powiatu w związku z wyczerpaniem porządku obrad  

o godzinie 12:00 zamknęła XVIII Sesję Rady Powiatu Drawskiego 
 i poinformowała Radnych, że protokół z sesji będzie wyłożony do wglądu  
w Wydziale Biuro Rady Powiatu. 

 
 
 

    Protokołowała                 Przewodnicząca Rady 
 
Barbara Kotwica                                             Urszula Ptak 
 
 
Sporządziła: Joanna Rudziewicz 

 
 
 
 


